
PROTOKÓŁ Nr X.2019

z X sesji VIII kadencji Rady Gminy Przystajń odbytej w dniu
26 sierpnia 2019 r. w sali sesyjnej Urzędu Gminy Przystajń

Czas trwania sesji: 14.08 – 17.51

W sesji uczestniczyło 14 Radnych (lista obecności w załączeniu).
Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Przystajń – Radny Zbigniew Kmieć.

Ponadto w sesji udział wzięli:

- Wójt Gminy                                                                               - Henryk Mach
- Sekretarz Gminy                                                                        - Bogusław Leszczyński
- Skarbnik Gminy                                                                         - Ewa Kotarska
- Radca Prawny                                                                            - Adam Biernacki
- Sołtysi - według załączonej listy obecności

P r o p o n o w a n y  p o r z ą d e k   o b r a d :

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady w okresie międzysesyjnym.
7. Zapytania mieszkańców.
8. Informacja Komendanta  Policji na temat stanu bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy

Przystajń za rok 2018.
9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1)  ustalenia  maksymalnej  wysokości  pożyczek  udzielanych  przez  Wójta  Gminy  w  roku
budżetowym 2019,
2) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2019 rok,
3) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2019-2028.

10. Pytania w sprawach bieżących.
11. Informacje, wolne wnioski i oświadczenia.
12. Zamknięcie sesji.

A d 1
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Przystajń, Radny Zbigniew Kmieć. Powitał
wszystkich obecnych na sali. (14:08)

A d 2
Przewodniczący  Rady  Gminy stwierdził  prawomocność  obrad  –  na  sali  obecnych  było
13 Radnych. Brak Radnego Roberta Bastrzyka i Radnego Mariana Dryndy (14:09). 

A d 3
Przewodniczący przedstawił  Radnym  propozycję  porządku  obrad.  Poinformował,  że  zostały
przygotowane  dwie  autopoprawki  do  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Gminy
Przystajń na 2019 rok. Poprosił w imieniu Wójta o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 9
podpunkt 4 projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy na świadczenie usług
w zakresie transportu publicznego na linii komunikacyjnej, dla której organizatorem jest Gmina
Przystajń. Ze względu na wcześniejsze przybycie Komendanta Komisariatu Policji w Krzepicach
i  Dzielnicowego Gminnego poprosił  również  o  przesunięcie  punktu  8.  Informacja  Komendanta
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Policji  na  temat  stanu bezpieczeństwa publicznego na  terenie  gminy Przystajń  za  rok 2018 na
punkt 5. Punkty: 5, 6 i 7 zostałyby przesunięte o punkt stając się punktami 6, 7 i 8. (14:09)

Głosowanie w sprawie wprowadzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
umowy na świadczenie usług w zakresie transportu publicznego na linii komunikacyjnej, dla której
organizatorem jest Gmina Przystajń (14:13)
Wyniki imienne:
ZA(13):
Jacek  Pilarz,  Janusz  Leśniak,  Zbigniew  Kmieć,  Edward  Chamela,  Zbigniew  Marczak,  Józef
Chrzęstek, Henryka Kapuścik, Marcin Tomziński, Remigiusz Wręczycki, Jadwiga Górnik, Paweł
Piśniak, Aleksandra Kierat, Marek Zabawa
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(2):
Robert Bastrzyk, Marian Drynda
Projekt uchwały został wprowadzony jednogłośnie (13 Radnych za). 

Głosowanie w sprawie przesunięcia puntu 8 na punkt 5. (14:14)
Wyniki imienne:
ZA(13):
Henryka Kapuścik, Zbigniew Kmieć, Aleksandra Kierat, Marek Zabawa, Paweł Piśniak, Edward
Chamela,  Janusz  Leśniak,  Zbigniew Marczak,  Marcin  Tomziński,  Remigiusz  Wręczycki,  Józef
Chrzęstek, Jacek Pilarz, Jadwiga Górnik
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(2):
Robert Bastrzyk, Marian Drynda
Punkt 8 został przesunięty na punkt 5 jednogłośnie (13 Radnych za). 

A d 4
Przewodniczący poinformował, że protokół był wyłożony w biurze Rady Gminy, można było się
z nim zapoznać. Dlatego poprosił o przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez głośnego czytania.
Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. (14:16)
Wyniki imienne:
ZA(12):
Marek Zabawa, Zbigniew Marczak, Józef Chrzęstek, Janusz Leśniak, Henryka Kapuścik, Edward
Chamela, Marcin Tomziński, Paweł Piśniak, Aleksandra Kierat, Jacek Pilarz, Jadwiga Górnik, Zbi-
gniew Kmieć
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(1):
Remigiusz Wręczycki
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(2):
Robert Bastrzyk, Marian Drynda
Protokół został  przyjęty większością głosów (12 Radnych za,  1 radny wstrzymał się od głosu).
(14:16). 

A d 5
Informację  Komendanta  Policji  na  temat  stanu  bezpieczeństwa  publicznego  na  terenie  gminy
Przystajń  za  rok  2018  przedstawił  Komendant  Komisariatu  Policji  w  Krzepicach  Robert
Wróbel (14:17). Przedstawił nowego dzielnicowego na teren Gminy Przystajń Marka Bojarskiego.
W 2018  r.  zarejestrowano  914  przestępstw  stwierdzonych.  Jest  to  najniższy  wskaźnik  w  skali
województwa.  Jeśli  chodzi  o  zagrożenie  przestępczością  w  siedmiu  kategoriach  to  ich
wykrywalność wyniosła 49,7 %. Najwięcej przestępstw w siedmiu kategoriach na terenie powiatu
kłobuckiego zostało zgłoszonych w kategoriach: kradzieży (69) i kradzieży z włamaniem (44) oraz
zniszczenia mienia (30). Na terenie Gminy Przystajń było 5 kradzieży, 1 kradzież z włamaniem,

2



kradzieży  z  włamaniem  do  samochodu  nie  było  wcale,  1  rozbój,  4  zniszczenia  mienia,
2 uszkodzenia ciała, 1 bójka i pobicie, 2 przestępstwa narkotykowe. Wykroczeń ujawniono 3781, na
terenie Gminy Przystajń 56. Interwencji policyjnych było 5169, na terenie Gminy Przystajń 226.
Czas reakcji na zgłaszane zdarzenie dla Komendy Powiatowej Policji w Kłobucku wyniósł 8 minut
34  sekundy  –  interwencje  pilne,  15  minut  48  sekund  -  interwencje  zwykłe.  Naniesiono
1210 zagrożeń na Krajowej Mapie Zagrożeń Bezpieczeństwa, z czego potwierdzonych zostało 601
(49,66  % potwierdzalności  zgłoszeń).  Jeśli  chodzi  o  bezpieczeństwo  w  ruchu  drogowym –  to
w 2018 r.  było 46 wypadków drogowych, 670 kolizji,  7 osób zginęło,  54 osoby zostały ranne.
Na  terenie  Gminy  Przystajń  były  3  wypadki,  22  kolizje,  brak  rannych  i  zabitych.  W 2018  r.
nietrzeźwych  kierujących  było  324.  Na  gorącym  uczynku  zatrzymano  136  nietrzeźwych
kierujących pojazdem mechanicznym oraz 47 kierujących pojazdem mechanicznym znajdujących
się  po  użyciu  alkoholu.  Ujawniono  123  rowerzystów  kierujących  w  stanie  nietrzeźwości  oraz
18 osób prowadzących inny środek lokomocji niż pojazd mechaniczny znajdujących się po użyciu
alkoholu. 
…....….

Nastąpiła zmiana quorum (14:26). Ilość Radnych obecnych na sali obrad: 14.
Do sesji dołączył Radny Robert Bastrzyk. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi i zapytania. W związku z brakiem uwag i zapytań
podziękował za przybycie i przedstawienie informacji na temat stanu bezpieczeństwa publicznego
na terenie gminy Przystajń za rok 2018.

A d 6
Wójt odczytał  sprawozdanie  ze  swojej  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  stanowiące
załącznik do protokołu. (14:43)
Wójt  dopowiedział,  że złożyliśmy wniosek odnośnie dofinansowania do transportu publicznego
i udało nam się pozyskać to dofinansowanie.  Złożyliśmy również wnioski na przebudowy dróg
w Kuźnicy Starej (około 1200 m) i w Kamińsku (od drogi powiatowej do leśniczówki). 
Radny Janusz Leśniak poruszył temat zawodów „Przystajń Biega”, który odbył się w Przystajni.
Wójt odpowiedział, że odbył się ten bieg po raz pierwszy. Uczestniczyło w nim 29 osób. Będziemy
chcieli powtarzać to cyklicznie. Będzie uruchomiona nowa linia Przystajń – Kłobuck. 
Radny Marek Zabawa uważa, że na Kamińsku też są dzieci. Zapytał co z drogą w Dąbrowie.
Wójt  odpowiedział,  że  z  Kamińska będzie  dojeżdżało  1 dziecko i  dlatego będzie  ono musiało
dostać  się  do Ługów-Radeł.  Ta droga  w Dąbrowie jest  nadal  w grze.  Jeśli  nie  wyjdzie  na nią
dofinansowanie z PROW to będziemy składali wniosek o dofinansowanie do Funduszu Ochrony
Gruntów Rolnych. 
Radny Marcin Tomziński zapytał kiedy będzie ten nowy samochód dla OSP w Przystajni. 
Wójt odpowiedział, że jest problem przystosowania garażu do tego nowego samochodu. Będziemy
gotowi przyjąć ten samochód pod koniec października 2019 r. 
Radny Edward Chamela zapytał czy ktoś wziął pod uwagę dwuzmianowość w szkołach. 
Wójt odpowiedział, że tabór będzie wystarczający, żeby dowieźć uczniów do szkoły i odebrać. Ten
gminny transport będzie kosztował gminę około 2 800,00 zł.     
Radny  Edward  Chamela powiedział,  żeby  ten  lokal  w  Podłężu  Szlacheckim,  który  jest
przeznaczony do sprzedaży przeznaczyć na lokal socjalny. 
Wójt odpowiedział, że to nie on podjął decyzję o likwidacji przedszkola i sprzedaży tego lokalu.
Nie ma możliwości na to, żeby ten oddział przedszkola tam na nowo powstał. 

A d 7
Przewodniczący stwierdził, że w okresie międzysesyjnym odbyło się wspólne posiedzenie komisji
stałych  Rady  Gminy  Przystajń  z  którego  sprawozdanie  przedstawił  Przewodniczący  Komisji
Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury Radny Jacek Pilarz. (15:21)

Sprawozdanie ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Przystajń  przedstawił
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury Radny Jacek Pilarz. (15:21)

Radny Edward Chamela wrócił do tematu budowy drogi w Kamińsku, gdzie ona się znajduje. 
Sekretarz odpowiedział, że jest to ta droga w kierunku leśniczówki. 
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A d 8
Przewodniczący zapytał czy mieszkańcy obecni na sali, mają jakieś zapytania. (15:25)
Mieszkaniec Gminy Zdzisław Zawierucha zapytał czy Radni podjęli jakieś decyzje odnośnie tego
miejsca parkingowego dla osób niepełnosprawnych na rynku w Przystajni. 
Radny Jacek Pilarz odpowiedział,  że Rada nie zajęła stanowiska w tym temacie, została tylko
z tymi pismami zapoznana. 
Przewodniczący  odpowiedział,  że  decyzja  dot.  miejsca  parkingowego  jest  kompetencją  Wójta
Gminy Przystajń, a nie Rady Gminy Przystajń.
Mieszkaniec Gminy Zdzisław Zawierucha powiedział, że w tej sprawie napisał wniosek i skargę
do  Starostwa  Powiatowego  w  Kłobucku,  do  Wydziału  Zarządzania  Ruchem  Drogowym.
W Kłobucku i w Oleśnie pomagają niepełnosprawnym i malują granit. Jeżeli nie chce się malować
tych  miejsc  na  niebiesko,  to  można  kupić  niebieski  granit.  Na  Borze  Zajacińskim  miejsca
parkingowe dla niepełnosprawnych też są niepomalowane na niebiesko od chwili wejścia ustawy
w życie. 
Przewodniczący zapytał czy Pan Zawierucha domaga się oznakowania miejsca parkingowego dla
osób niepełnosprawnych w rynku w Przystajni znakiem P20 i P24 na niebieskim tle.
Mieszkaniec Gminy Zdzisław Zawierucha odpowiedział, że tak. 
Wójt odpowiedział,  że  jest  dość  miejsc  parkingowych  w  obrębie  rynku  w  Przystajni  dla
niepełnosprawnych.  Obala  tezę,  że  gmina  nie  dba  o  niepełnosprawnych.  To  miejsce  w  rynku
w  Przystajni  jest  wyznaczone.  Teraz  prosi  o  zdrowy  rozsądek,  ponieważ  to  pomalowanie  na
niebiesko zaburzyłoby estetykę rynku. 
Radny Marek Zabawa powiedział, że ten znak powinien być, bo jest w ustawie. Czy w projekcie
zostało to zaznaczone czy nie, jeżeli nie jest, to nie jest ten projekt pełny. Musimy to respektować. 
Radny Remigiusz Wręczycki powiedział, że to oznaczenie tego miejsca parkingowego jest słabo
widoczne. Trzeba je wykonać i zrobić te znaki poziome zgodnie ze standardami, dbając o estetykę.  
Wójt  odpowiedział, że przyjmuje sugestie, że znak powinien być dwustronny, plus oznakowanie
poziome. 
Radna Henryka Kapuścik  stwierdziła, że ona nie rozumie tego dlaczego to miejsce parkingowe
dla niepełnosprawnych nie może być pomalowane na niebiesko. 
Radny Marek Zabawa uważa, że jeżeli jest to miejsce publiczne to ono ma służyć ludziom. Prosi
o przygotowanie uchwały w tej sprawie. 
Przewodniczący odpowiedział, że uchwały nie trzeba podejmować, ponieważ reguluje to ustawa,
a także rozporządzenie.  

A d 9
Przystąpiono     do     rozpatrzenia     projektów     uchwał     w     sprawie  :   (16:18)

1.  ustalenia  maksymalnej  wysokości  pożyczek  udzielanych  przez  Wójta  Gminy  w  roku
budżetowym 2019 (16:18)

Radny Marek Zabawa uważa, że ten projekt jest nieprecyzyjny.
Przewodniczący  odpowiedział,  że  limit  pożyczek  udzielanych  przez  Wójta  Gminy  Przystajń
w 2019 r. ogólnie wynosi 4 000,00 zł.   

Głosowanie  w  sprawie  ustalenia  maksymalnej  wysokości  pożyczek  udzielanych  przez  Wójta
Gminy w roku budżetowym 2019 (16:23)
Wyniki imienne:
ZA(12):
Zbigniew  Marczak,  Janusz  Leśniak,  Jacek  Pilarz,  Robert  Bastrzyk,  Paweł  Piśniak,  Henryka
Kapuścik,  Józef  Chrzęstek,  Marcin  Tomziński,  Aleksandra  Kierat,  Jadwiga  Górnik,  Remigiusz
Wręczycki, Zbigniew Kmieć
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(2):
Marek Zabawa, Edward Chamela
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1):
Marian Drynda
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Rada  Gminy Przystajń podjęła Uchwałę  Nr X.75.2019  w sprawie  ustalenia  maksymalnej
wysokości  pożyczek  udzielanych  przez  Wójta  Gminy  w  roku  budżetowym  2019  (16:23)
większością głosów (12 Radnych za, 2 Radnych wstrzymało się od głosu) w głosowaniu jawnym
przez podniesienie ręki  oraz  równoczesne  naciśnięcie  przycisku  na  konsoli  elektronicznego
urządzenia do liczenia głosów.

2. z  mian     w     budżecie     Gminy     Przystajń     na   2019   rok   (16:24)

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały wraz z dwoma autopoprawkami. 
Radny Marek Zabawa uważa, że tablety są w szafie, a oni ich nie mają. On nie ma tabletu i nie
może tych zmian w domu zobaczyć. 
Radny Zbigniew Marczak zapytał dlaczego zdejmujemy pieniądze z hali w Borze Zajacińskim.
Wójt odpowiedział, że w tym roku nie zdążylibyśmy tego zrealizować i dlatego będziemy zakładali
dofinansowanie i wykonanie w roku przyszłym. 
Przewodniczący zapytał na co potrzebujemy te środki dot. Sukiennic.
Wójt odpowiedział,  że  te  środki  są  potrzebne  na  program funkcjonalno-użytkowy.  Nie  mamy
jednak jeszcze decyzji z Kurii i nie wiemy czy uda nam się górę budynku Sukiennic wydzierżawić
na okres 25 lat. 
Radny  Edward  Chamela zapytał  czy  są  opinie  nadzoru  budowlanego,  straży,  kominiarza,
sanepidu, czy my możemy użytkować górę budynku Sukiennic.  
Wójt odpowiedział, że on nie może nikomu niczego zlecić jak nie ma zabezpieczonych pieniędzy
w budżecie na ten cel. 

Głosowanie w sprawie zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2019 rok (17:00)
Wyniki imienne:
ZA(11):
Janusz  Leśniak,  Robert  Bastrzyk,  Paweł  Piśniak,  Józef  Chrzęstek,  Marcin  Tomziński,  Jadwiga
Górnik, Henryka Kapuścik, Zbigniew Marczak, Aleksandra Kierat, Jacek Pilarz, Zbigniew Kmieć
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(3):
Marek Zabawa, Remigiusz Wręczycki, Edward Chamela
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1):
Marian Drynda

Rada  Gminy Przystajń podjęła Uchwałę  Nr X.76.2019 w sprawie  zmian w  budżecie Gminy
Przystajń na 2019 rok (17.00) większością głosów (11 Radnych za, 3 Radnych wstrzymało się od
głosu)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz równoczesne naciśnięcie przycisku na
konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów. 

3. W  ieloletniej     Prognozy     Finansowej     Gminy     Przystajń     na     lata   2019-2028   (17:01)

Głosowanie  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Przystajń  na  lata  2019-2028
(17:03)
Wyniki imienne:
ZA(11):
Robert Bastrzyk, Zbigniew Kmieć, Henryka Kapuścik, Jadwiga Górnik, Paweł Piśniak, Aleksandra
Kierat, Józef Chrzęstek, Zbigniew Marczak, Marcin Tomziński, Janusz Leśniak, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(3):
Marek Zabawa, Remigiusz Wręczycki, Edward Chamela
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1):
Marian Drynda
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Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr X.77.2019  w sprawie Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Przystajń na lata 2019-2028 (17:03)  większością głosów  (11  Radnych za,
3  Radnych  wstrzymało  się  od  głosu)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki  oraz
równoczesne naciśnięcie przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

4.  wyrażenia zgody na zawarcie umowy na świadczenie usług w zakresie  transportu publicznego
na linii komunikacyjnej, dla której organizatorem jest Gmina Przystajń (17:03)

Głosowanie  w sprawie  wyrażenia  zgody na zawarcie  umowy na  świadczenie  usług  w zakresie
transportu  publicznego  na  linii  komunikacyjnej,  dla  której  organizatorem jest  Gmina  Przystajń
(17:07)
Wyniki imienne:
ZA(14):
Marek  Zabawa,  Remigiusz  Wręczycki,  Robert  Bastrzyk,  Marcin  Tomziński,  Paweł  Piśniak,
Zbigniew  Kmieć,  Edward  Chamela,  Henryka  Kapuścik,  Zbigniew  Marczak,  Janusz  Leśniak,
Jadwiga Górnik, Józef Chrzęstek, Aleksandra Kierat, Jacek Pilarz
PRZECIW(0):
WSTRZYMUJĘ SIĘ(0):
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI(1):
Marian Drynda

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr X.78.2019  w sprawie wyrażenia  zgody  na
zawarcie  umowy  na  świadczenie  usług  w  zakresie   transportu  publicznego   na  linii
komunikacyjnej,  dla  której  organizatorem  jest  Gmina  Przystajń (17:07)  jednogłośnie
(14  Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki  oraz  równoczesne  naciśnięcie
przycisku na konsoli elektronicznego urządzenia do liczenia głosów.

Ad 10
Pytania w sprawach bieżących. (17:08)
Radny Marek Zabawa zapytał jak daleko jesteśmy jeśli chodzi o nawodnienie boiska na ul. Bór
w Przystajni.
Wójt  odpowiedział,  że  umowa jest  podpisana  i  do  30  września  2019  r.  ma  być  wykonane  to
nawodnienie. 
Radny Edward Chamela zapytał czy to nawodnienie będzie zrobione ze studni czy z wodociągu. 
Wójt opowiedział, że częściowo będzie ze studni, częściowo nie.
Radny  Remigiusz  Wręczycki zapytał  kiedy  będzie  podjęty  drugi  etap  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego. 
Wójt odpowiedział,  że nie było pozytywnej opinii od jednej instytucji i dlatego do tej pory nie
został on podjęty. Obecnie czekamy na ponowną opinię na temat złożonego wniosku. 
Radny Remigiusz Wręczycki zapytał czy nie można tej działki, z którą jest problem wyłączyć
z  tego  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego,  żeby  Państwo  Niezgoda  mogli
wybudować swój dom. 
Wójt odpowiedział, że taka jest procedura i nie można na tym etapie tej problemowej działki wyjąć
z tego planu. 

Nastąpiła zmiana quorum (17:19). Ilość Radnych obecnych na sali obrad: 13.
Sesję opuścił Radny Janusz Leśniak.

Radny  Remigiusz  Wręczycki powiedział,  że  pewne  rzeczy  można  zrobić  wcześniej,  na  inne
rzeczy można poczekać. 
Przewodniczący powiedział, że on też śledzi ten temat, ponieważ Radny go o to prosił.
Radny  Robert  Bastrzyk zapytał  do  kiedy  jest  planowany  remont  tej  drogi  na  ul.  Szkolnej
i ul. Krótkiej w Przystajni.
Wójt odpowiedział,  że  do  1  września  2019  r.  ten  odcinek  do  ul.  Polnej  w  Przystajni  będzie
zrobiony. Jutro będzie kładziona masa. 
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Radny Robert Bastrzyk zapytał dokąd będzie ten chodnik na ul. Szkolnej w Przystajni. 
Wójt odpowiedział, że do P. Cioch, do tego miejsca, gdzie jest ten nowy odcinek kanalizacji. 
Radny Edward Chamela zapytał dlaczego ten zbiornik retencyjny został usunięty z miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego. Teraz mają być dofinansowania na takie zbiorniki.
Wójt odpowiedział,  że  my  nie  chcemy robić  takiego  zbiornika,  chcemy natomiast  przywrócić
funkcję jazom na rzekach.
Radny  Remigiusz  Wręczycki  zapytał  o  budowę  kanalizacji  na  Kostrzynie.  Jakie  mamy
perspektywy. Jeśli nie będzie tej inwestycji to nie będzie również wykonania tej drogi. 
Wójt  opowiedział,  że  teraz  chodzi  o  montaż  finansowy.  Będzie  konkurs  z  PROW i  złożymy
wniosek w tym temacie. Będziemy mogli złożyć wniosek i starać się o środki finansowe w kwocie
2 mln zł.  Będzie brakowało jeszcze 6 mln zł.  Trzeba się zastanowić z jakiego źródła pozyskać
środki na tę kanalizację.   
Radny Jacek  Pilarz powiedział,  że  koszt  wykonania  tej  kanalizacji  jest  bardzo  duży  i  trzeba
poszukać jakiegoś innego rozwiązania. 
Radny Zbigniew Marczak zapytał kiedy będzie drugi etap budowy przydomowych oczyszczalni
ścieków. 
Wójt odpowiedział, że jeśli chodzi o przydomowe oczyszczalnie ścieków to jest problem z osadem
i teraz zastanawiamy się nad budową małej oczyszczalni ścieków na Bagnach. Wtedy moglibyśmy
podłączyć Wrzosy, Brzeziny i Wilczą Górę do kanalizacji. 
Radny  Edward  Chamela powiedział,  że  trzeba  byłoby  zrobić  taką  biologiczną  oczyszczalnię
ścieków.
Sołtys Sołectwa Wrzosy Sławomir Olczyk zapytał gdzie będzie robiony ten projekt oświetlenia na
Wrzosach. Zaproponował Radnemu Józefowi Chrzęstkowi wspólną realizację tego oświetlenia. 

Ad 11
Informacje, wolne wnioski i oświadczenia. (17:49)
Przewodniczący  przeczytał podziękowania Państwa Małgorzaty i Leszka Prusko za ocalenie ich
gospodarstwa przed pożarem. Przeczytał również pismo ze Śląskiego Związku Gmin i Powiatów
dot.  zapytania czy została podjęta uchwała w sprawie podjęcia przez rząd RP skutecznych działań
wpływających na poprawę jakości powietrza w Polsce. 

Ad 12
Ponieważ  wyczerpano  porządek  obrad  Przewodniczący  dokonał  zamknięcia  X  sesji
VIII kadencji Rady Gminy Przystajń. (17:51)

Protokolant:                                                             Przewodniczący Rady Gminy Przystajń
Anna Mrozek                                                                       
                                                                                             mgr Zbigniew Kmieć
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